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Protokół Nr XVIII/O8

. z sesji Rady Gminy w Stopnicy odbytej w dniu 22 października 2008r'

W sesji udział wzięli:
- radni w liczbie 14 na stan 15,
- sołtysi wg listy obecności,
- przedstawiciel Rady Powiatu Świętokrzyskiej Izby Rolniczej w Busku-Zdroju,

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Stopnicy- Jan Łukasik,
- Wójt Gminy Ryszard Zych,
- Zastępca Wójta Gminy Jan Stachurski,
- Sekretarz Gminy Anna Godowska,
- Skarbnik Gminy Barbara Sikorska-Judasz,
- rudcaprawny Wojciech Zręda,
- Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej Krzysztof Rogala.

- otwarcie sesji nastąpiło w sali konferencyjnej Urzędu Gminy o godz. 9.00.
Tematyka sesji:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
1.a Wręczenie radnej Gminy Stopnica zaświadczenia o wyborze i złoŻenie ślubowania.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokółv zpoprzedniej sesji Rady Gminy.
4. Sprawozdanie z działa|ności Wolta Gminy w okresie rniędzy sesjami Rady Gminy i

przegłosowanie.
5. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na sesji w dniu I7 września

2008r. oraz informacja dotycząca ośwtadczen majątkowych złoŻonych przez
Pracowników.

6 . Informa cj a doty cząc a' o świ a dczeń maj ątkowy ch złoŻony ch pr zez radny ch'
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) upowaznienia Kierownika Gminnego oŚrodka Pomocy Społecznej w Stopnicy do
załatw iania indyw i dualnych Spraw z zakr esu admini stracj i pub l i czn ej .

b) zmiany Statutu Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w Stopnicy.'! 
c) uchwalenia Lokalnego Programu Rewitalizacji miejscowości Stopnicana|ata

2008-2013 i następne.
d) ustalenia ekwiwalentu dla członkow ochotniczych strazy poŻarnych,
e) zmian w budzecie gminy na 2008 rok (3 uchwały)

9. Odpowiedzi na interpelacj e r zapytania radnych.
10. Wolne wnioski t zapytania.
II' Zamknięcie sesji Rady Gminy.
Przebieg sesji:
Ad.1. Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Tułak dokonał otwarcia XVIII sesji
Rady Gminy. Powitał przybyłych na sesję. Stwierdził prawomocnośÓ do
podejmowania uchwał (obecnych 13 radnych).
Ad.Z. Do przesłanego radnym porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zgłosił
wniosek o wprowadzenia następujących zmtan:
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- dodanie pkt. la o treści: ,,Wręczenie radnej Gminy Stopnica zaświadczenia o
wyborze i złoŻenie ślubowania''.
_ wykreślenie z porządku obrad uchwał w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły
Podstawowej w Mietlv oraz szkoły Filialnej w Klępiu Górnym
po czym otworzył dyskusję nadporządkiem obrad.
Z uw agi na brak dyskusj i przystąpiono do gło sowani a nad zgłoszonym wnioskiem :

- pkt. 1 a. ,,Wręczenie radnej Gminy Stopnica zaświadczenia o wyborze i złoŻenie
ślubowania''.
Zaprzyjęciem wniosku głosowało 13 radnych'
- wykreślenie z porządku obrad uchwał w sprawie likwidacji SzkoĘ Podstawowej w
Mietlu i Szkoły Filialnej w Klępiu Górnym'''
Zaprzyjęciem wniosku głosowało 13 radnych.
Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad z uwzględnieniem przyjętych
poprawek po czym przystąpiono do głosowania. Za przy1ęciem porządku obrad
głosowało 13 radnych.
1'a. Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej Krzysztof Rogala wręczył radnej

Gminy Stopnica Alinie Rzepa zaświadczenie o wyborze po czym przystąpiono do

c eremoni i złoŻenia ś lub owan i a pr zęZ nowo wybraną radną.
Pani Alina Rzepa złoŻyła ślubowanie wypowiadając słowa ,,Wierny Konstytucji i
prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować
godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na wzg|ędzie dobro mojej gminy i jej

mieszkańców''' Po odczytaniu roty ślubowania wypowiedziała słowo ,,ślubuję'' z
dodaniem zdania,.Tak mi dopomóŻ Bog" .

W dalszej części sesji uczestniczyło 14 radnych.
Ad'3.Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został wyłozony do wglądu w sali
konferencyjnej Urzędu Grniny. Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad
jego treści ą. Z uwagi na brak dyskusji przystąpiono do głosowania.
Zaprzyjęciem protokołu głosowało 14 radnych.
Ad.4'5. Wójt Gminy Ryszard Zych złoŻył sprawozdanie z działalności Wojta w
okresie między sesjami Rady Gminy, informację o realizacji uchwał Rady Gminy
podjętych na sesji w dniu 17 wrzęśnia 2008r. oraz infotmację dotycząca oświadczeń

maj ątkowy ch złoŻony ch pr zez prac owników.
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad treścią sprawozdania.
W dyskusji głos zabrali
- radny Cezary Borowiec zapytał czy sprzęt o którym mowa w przedłoŻonym
sprawozdaniu został juŻ zakupiony i przekazany na wyposazenie świetlic wiejskich?
- radny lerzy Cichoń zapytał czy wyznaczono w posz;zególnych miejscowościach
osoby odpowiedz ialne za przekazany sprzęt?
W odpowi edzi na pytania radnych Wóit Gminy poinformował, Że sprzęt zakupiony na

wyposazenie świetlic wieiskich nie został jeszcze przekazanY poniewaŻ trwająprace
nad zabezpieczeniem pomieszczen (załoŻenie krat) oraz ubezpieczeniem sprzętu.

Wyznaczona zostanie odpowiedzialna osoba spoŚrod członkow Stowarzyszeń

działających w danej miej scowości.
Z uwagi na brak dalszej dyskusji przystąpiono do głosowania. Za przyjęciem

sprawozdania głosow ało 1 4 radnych.
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Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad treścią inforrnacji o real'izacji

uchwał Rady Gminy podjętych na sesji w dniu IJ września 2008 r.

Z uwagi na brak dyskusji przystąpiono do głosowania. Za przyjęciem informacji

głosowało 14 radnych.
śprawozd anie oraz złoŻone informacje stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

Ad'6. Przewodniczący Rady Gminy złożył informację dotyczącą oświadczeń

maj ątkowy ch złoŻony ch pr zez radnych.
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokółu'

Ad.1 .Interpelacj e i zapytania radnych.
- radny Jeizy ci.hoń^p.zypomniał, Że na poprzednich sesjach Rady Gminy zgłaszał

problern ptzywrócenia-prań miejskich Stopnicy zapytał czy podjęto juŻ czynności w

iym temaciez. w nawiązaniu ,do powyŻszego zgłosił wniosek o przygotowanie na

najb\iŻsząsesję Rady Gminy projektu uchwały. W dalszej wypowiedzi przypomniał,

ze na pop''ódnich sesjach Rady Gminy poruszył rowniez problem ufundowania

sztandaru dla Rady GminY.
- radny Ryszard Grzegorczyk zgłosił wniosek o zakup rumoszu z przeznaczenl.em na

remont dróg gminnych,
- radna Danuta Szczepanik zgłosiła wniosek o wykonanie oświetlenia ulicznego w m.

Mietel.
- radny Cezary Borowiec zgłosił wniosek o wzmoŻęnie kontroli prędkoŚci pojazdów

porusźającyctr się ulicami Stopnicy z uwagi na częste przypadki przektaczania
'oo'*otón.j prędkoŚci oraz tzw.,'palenia gum''. W dalszej wypowiedzi poddał pod

rozwagępioot.* zainstalowania windy w budynku Szkoły Podstawowej w Stopnicy z

uwagi ,i ,"ręrrczające do szkoły niepełnosprawne dzieci. Zwróc1Ł uwagę, Że w

przyladku reaIizacii tej inwestycji istnieje mozliwoŚć dofinansowania ze środków

irBpnoN. ZapytaŁ czy prowadzonajest konserwacja zaworów odcinających dopływ

wody do poszczególnych posesji w Stopnicy?'
-.ujny Krzysztof Zychzwroclł się do Wojta Gminy aby zapoznał się ztreściąpisma

złoŻonego przez mieszkańców sołectwa Szklanów w sprawie retnontu dtogt oraz

podjął w tej sprawie stosowne działania'
^^d3.Przewodniczący 

Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektami uchwał:

- w Sprawie upowaznienia Kierownika Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w

Stopnicy do załatwiania indywidualnych spraw zzakresu administracji publicznej.

Z "*ugi 
na brak dyskusji po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do

głosowani a. Zaprzyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.
]* sp.u*i 

" 
r^iunyśiatutu Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w Stopnicy.

Z ułagi na urat< dyskusji po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do

głosowJnia' Za p.'yjęcień uchwały głosowało 13 radnych (radny Ryszard

Gtzegorczyk chwilowo nieobęcny) .

_ * ,pru*ie uchwalenia Lokalnego Programu Rewita|izacji miejscowości Stopnica na

Iata Ż008-20 1 3 i następne.
W dyskusji głos zabralt
-radiy lerży clct' on zapytał jakich lat dotyczy program skoro w projekcie uchwały

zapisano laia 2008-Ż0I3 i następne natomiast w treści programu zapisano zadania do

rei]izacji między innymi na lata 2014, ŻO20. Zwrocił uwagę' ze wnioskowane przęz

niego źadania iakie jak budowa skateparku oraz wymiana oŚwietlenia ulicznego w
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Stopnicy ze względu na koszty z tym zwlązane mogą byc zapisane do realizacji we

wcżeŚniejszymterminie niz ujęto w programie'

- radny Cezary Borowiec poparł wniosek radnego Cichonia.

W nawiązaniu do wypowiódzi radnych Wojt Gminy poinformował, Że w ramach

Programu Rewitalizacji dokonano wyodrębnienia dwóch czasookresów red'izacjt

p.o!ru-u. Zadania irrwestycyjne uwzględnione we wniosku o dofinansowanie w

ramach Działania 6'2 na |aia 2009-201 1 w przypadku podpisania umowy z Instytucją

Zarządzającąbędą zadantami obligatoryjnymi. Inwestycje na\ata następne (do roku

2020) są inwestycjami fakultatywnymi. Za|<res inwestycji fakultatywnych moŻe byó

porró."ony zgodiie z bieŻącą po1ityką rozwojową gminy. Aktualizacja Programu

iokonywan abędzie co najmni ej razw okresie trwania kadencji Rady Gminy'

- radny Czesław Sztuk zapytał czy inwestycję pn. odbudowa zamku w Stopnicy mozna

wpisaó do zadahlokalnego Programu Rewitalizacji miejscowości Stopnica natomiast

środki planowane na odbudowę zamku przeznaczyć, nabudowę kana|izacjt?

W odpowiedzi na pytanie radnego Wojt Gminy poinformował' Że brak mozliwoŚci

p."eni.sienia Środkbw z odbudowy zamku na kana|izację. W Programie ujęto jedynie

teren wokół obiektu.
- radny Grzegotz Rokosz zapytał dlaczego w przedłozonym Programie załoŻono

rekonsirukcję ogrodow włoskich rowniez na działce nie będącej własnością gminy?

W odpowieózi na pytanie radnego Wójt Gminy poinformował, Że zgodnie z

za|eceniami konserwai ora zabytkóń w Programie ujęto zagospodarowanie całości

terenu wokoł zamku natomiast finansowanie zgodnie z Programem dotyczyc będzie

jedynie zadanplanowanych do wykonanianadziałkach będących własnościągminy'

W nawiązaniu do prowadzonej dyskusji Przewo dniczący Rady Gminy poddał pod

rozwagę problem sprzedaŻy działki przylegające1 do Zamkll' Zdanięm

Przewodn iczącegoRady Gminy na|eŻy wszcząó rozmowy z właŚcicielem działki'

Z uvłagi nu b.ut dakźej dyskusji pó odczytaniu projektu uchwĄ przystąpiono do

głosowania'
Źaprzyjęciem uchwały głosowało 14 radnych'

Przewodn iczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad kolejnymi pro_iektami uchwał:

- w sprawi. uitul.ni'ekwiwalentu dla członków ochotniczych strazy pozarnych'

Z uwagi na brak dyskusji po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do

głosowania.
Źaprzyjęciem uchwały głosowało 14 radnych'

- *rpiu*i e zmianw budzecie gminy na 2008 r. (Nr XVIII/33/08)

Zuwagina brak dyskusji po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do głosowania

zaprzyjęciem uchwały głosowało 14 radnych'

- *rpiu*i e zmianw budŻecie gminy na 2008r' (Nr XVIII l34la8)

Z uvłagina brak dyskusji po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do głosowania

Za przyjęciem ".h*uŁ 
głosowało 13 radnych (radny Grzegorczyk chwilowo

nieobecny).
- * ,pru*i. zmianw budzęcie gminy na 2008 r. ( Nr XVIII/35/08)

Z uwagi na brak dyskusji po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do

głosowania.
Żaprzy1ęciem uchwały głosowało 14 radnych

rod;ętl'p. zeząadęGmńy uchwały stanowią załącznl'k do niniejszego protokołu'
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Ad.9. Odpowied zi na interpelacje i zapytania radnych'

- w sprawie konserw acji ziworów odóinających dopływ wody do budynku odpowiedzi

udzielił Kięrownik ZakŁadu Gospodarki Komunalnej w Stopnicy Jan Łukasik

informując , Że zawoty oraz hydranty p'poŻ są konserwowane'

- w zakresie pod.;ęcia praó dotycźąóych przywrocenia praw mieiskich Stopnicy

odpowiedzi uożi"tiła Seńetarz Gminy Anna Godowska informtrjąc, Że na kolejnym

pori.dr.niu Komisji zostaną przedstawione koszty związane z tym procesem oraz

omówione czynności ktore nil"zy podjąc jak: konsultacje społeczne, nadanie nazw

ulicom itp' Zwróctła uwagę, ze n\e spełniamy kryterium co do |iczby ludności'

Na kolejne interpelacje i zapytaiia radnych odpowiedzi udzielił Wójt Gminy

informując:
- brak moŻliwości prawnych aby ze Środkow budzetu gminy pokryÓ koszty zakupu

sztandaru dla RadY GminY.
- w coroc znym uuozecie gminy planowane są środki na prowadzone remonty dróg

między innymi nazakup rumoszu'

- planówana jest wymiana lamp oświetlenia ulicznego w m. Mietel.

- do Komendanta ńowiatow.go roti.;i w Busku -Zdrofu zostanie skierowany wniosek

W sprawie wzmoŻenia końroli piędkości pojazdow poruszających Się ulicami

Stopnicy otaz wyeliminowania przypadtow nieprawidłowego parkowania

samochodów w obrębie skrzyżowania ut. Jin ze Stobnicy i ul' Mickiewicza w okolicy

Banku Spółdzielczego.
- z uwagi na uczęszczające do Szkoły Podstawowej w

niepełnosprawne prowadzone będą rozmowy na temat montazu

Szkoły.
- odpowie dŹ na pismo mieszkańcow wsi Szklanów zostanie udzielona z chwilą

zapoznania się z treścią pisma.

ło.to. Wolne wnioski \ zapytania'
- radny łózęf Fiutko ,upytuł czy w roku biezącym będzie przydzte|ony tŁuczen na

,.rno.'ty dróg do Klępia óo'n.go zgodnie zprzyjęty* Ę1?1-'T? A .

- Przewodniczący nuoy Gminy poinformował, Że od Wojewody Swiętokrzyskiego

wpłynęły pisma informujące o zmiante ustawy o samorządzie gminnym oraz

przedstawiające "i"p.u#a)owoŚci 
w złoŻonych oświadczeniach wynikłe Z

przeprowadzonej unuiiry oświadczeń. Zwroc;ł uwagę, Ze nowe przepisy wspomnianej

ustawy wprowadzają do ustaw samorządowych m.in. zmiany dotyczące obowiązkow

naŁoŻonych przez uśtawodawcę na poa1n;oty zobowiązane do przyjęcia t ana|tzy

oświadczeń majątkowych oraz określają sankcj e za niezłoŻenie przez funkcjonariuszy

|ublicznych oświadczen majątkowych w ustawowych terminach'

Pisma Wojewody Swiętokrzyskieg-o stanowią załącznikdo niniejszego protokołu'

W dalszej wypowiedii Prr"*odniczący Rady Gminy poinformował,.Że utworzono

program pod nazwą "Narodowy 
Program odbudowy Drog Lokalnych'' planowany do

'reaiaacji- na lata zoóó-zotl . W związku z tym, Że w tamach wymienionego programu

istnieje mozliwoŚó pozyskania Środków na remonty drog Przewodniczący Rady

Gminy zwróc\Ł się do radnych o zgłaszanie odcinkow dróg spełniających kryteria

okreŚlone w programie'
- W nawi ązaniu do dyskusji prowadzonej na posiedzeniach staĘch Komisji Rady

Gminy, radny Cezary Borowiec zgłosiŁ\vnio'.k aby nawiązaÓ kontakt z CARITAS

Stopnicy dzieci
windy w budYnku
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Diecezji Kieleckiej i podjąÓ działania w zakresie sprzedaŻy lub przekazania w

dzierŻavłę wolnych budynków szkolnych Z przeznaózeniem na ,,Dom spokojnej

starości''.
- radnaAlina Rzepa zapytała czy drogaBosowice _ Palonki zostaŁajuż odebrana?

W nawiązaniu do pyiin* raónej ivo3t Gminy poinformował, Że powyŻszy fakt

,p.u*Ori * protokol! odbioru i udzieli odpowiedzi radnej'

Ad.10. Zuvłaginu b.uk da1szej dyskusji ńzewodn\czący Rady Gminy podziękował za

udziałw sesji po azymuznał sesję za zakonczoną'

Zakoiczęnió sesji nastąpiło o godz' 11'20

Zofta


